
TOO «Minter(Мистер)»  

бизнес-идентификационный номер: 220540035789,  

Казахстан, город Алматы, Бостандыкский район, 

Проспект Абая, здание 52В, почтовый индекс 050000 

 

 

 

 

Услуги, предлагаемые на сайте  https://beautyuniver.com  доступны при наличии оплаченной услуги 

доступа к сервису «обучающей информации». 

- Стоимость услуги доступ к сервису «обучающей информации» на 14 (четырнадцать) 

календарных дней составляет $20(usd) и оплачивается двумя 

платежами:  

-      предварительный платеж в размере  1$ (usd) оплачивается в день регистрации 

личного кабинета на сайте https://beautyuniver.com; 

- оставшийся платеж в размере 19$ (usd) оплачивается по истечении 24 часов и 

осуществляется посредством рекуррентного списания денежных средств с банковской карты 

Заказчика. 

В случае одностороннего отказа от услуги «Подключения к сервису» в течение 24 часов с 

момента оплаты 1$ (usd), оплата оставшийся части платежа в размере 19$ (usd) не 

осуществляется. 

Продление срока доступ к сервису «обучающей информации» на 14 (четырнадцать)  календарных 

дней составляет $20(usd) и оплачивается единым платежом, посредством рекуррентного списания 

денежных средств с банковской карты Заказчика. 

 

https://beautyuniver.com/
https://beautyuniver.com/


ТАРИФЫ И СТОИМОСТЬ 
оказания услуг на сайте 

 

Город Валюта Цена пробного 

периода 
Price of the 
recurrent payment 

Все города в США USD 1.00 19.00 

Все города в Европе EUR 1.00 19.00 



TARIFFS 

 
By using the site, User can sign up for a trial subscription (one-time payment). 

 
Price of the trial subscription may vary depending on promotional code or User’s referral link. 

The trial period lasts 24 hourse. 

At the end of the trial period the subscription automatically renews for every 7 (seven) days 

of use. Renewal is carried out by recurrent payments. 

 
Frequency of charging a recurrent payment: once a week. 

 
To cancel subscription, User can simply send an email to info@beautyeuniver.com or can use 

the unsubscribe form, which is posted on the Site. 

 
Please learn about the current tariff plan for your country. 

 

Country Currency Price of the Trial Price of the 
recurrent payment 

All countries in USD USD 1.00 19.00 

All countries in EUR EUR 1.00 19.00 

 

 
The security of payments 

 
The security of payments is carried out with the help of the Acquiring bank, which operates 

on the basis of modern protocols and technologies developed by the international payment 

systems VISA International and MasterCard International (3D Secure, USAF). The security 

of transmitted information is ensured using modern Internet security protocols (SSL/TLS). 

The transfer of the received confidential data of the Cardholder (card details, registration 

data, etc.) is carried out via closed data transmission networks certified by PSI DSS level 1 

banking security standards. All your data is securely protected.
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